Warranty Record Center – Online Warranty Pages Reduced

In a continued effort to reduce our environmental footprint, we’re decreasing the number of pages to our Online Warranties effective August 1st 2011.  The Warranty Record Center and Selling Dealer copies of the Online Warranty Contract will now be a single page.  The Customer’s copy of the Online Warranty Contract will remain unchanged, it is important that the Customer continue to receive both pages of their Warranty Contract.

The requirement for the Customer’s initials indicating their understanding of the Terms and Conditions previously on the second page of the Warranty Contract has been relocated to the first page of the Warranty Contract just above the Customer’s signature block.

The Warranty Record Center’s Online Warranty Registration system maintains a history of all Warranty Contracts previously registered.  Individual Warranty Contracts can be accessed at any time, specific pages or entire documents can be reprinted.

We’re estimating that this initiative will save over 72,000 pieces of paper annually plus the reduction of printer ink/toner used to print these pages.

Please do not hesitate to contact your sales representative if you have questions or concerns.

Thank You
Warranty Record Center

********************************************************************************************************************************************************************************************************

Record Center Garantie - Pages garantie en ligne réduit

Dans un effort constant pour réduire notre empreinte écologique, nous sommes en diminuant le nombre de pages à nos garanties en ligne le 1er août 2011. Le Centre d'enregistrement de garantie et de vente des copies du contrat de concessionnaire de garantie en ligne sera désormais une seule page. La copie du Client du Contrat de garantie en ligne restera inchangée, il est important que les clients continuent de recevoir les deux pages de leur contrat de garantie.

L'obligation pour les initiales du client indiquant leur compréhension des termes et conditions préalablement à la deuxième page du contrat de garantie a été transféré à la première page du contrat de garantie juste au-dessus bloc de signature du client.

La ligne Record Center Garantie du système d'enregistrement de garantie conserve un historique de tous les contrats de garantie précédemment enregistré. Contrats de garantie individuelle peut être consulté à tout moment, des pages spécifiques ou des documents entiers peuvent être réimprimés.

Nous sommes estimant que cette initiative permettra de sauver plus de 72.000 morceaux de papier par an, plus la réduction de l'encre / de toner utilisée pour imprimer ces pages.

S'il vous plaît, n'hésitez pas à contacter votre représentant des ventes si vous avez des questions ou des préoccupations.

Merci
Record Center Garantie
